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Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
In de besluitvormende raadsvergadering van 13 februari jl. is bij de mondelinge vragen 
de toezegging gedaan dat zou worden geïnventariseerd in hoeverre overheidsdiensten 
die door de grachten varen inmiddels al zijn overgegaan naar elektrisch varen. 
Hieronder treft u die inventarisatie aan. 
 
Op de grachten varen diverse overheidsdiensten met een buitenboordmotor op 
brandstof. Dit betreft voor het onderhoud van het stedelijke water (bijvoorbeeld de 
afvalboot) in opdracht van het Waterschap, de reddingsboot van de Brandweer, de boot 
van het havenhoofd van gemeente Zwolle en werkschepen van (diverse) aannemers 
voor beheer en onderhoud van gemeentelijk waterbouwkundige objecten. De gemeente 
heeft geen zeggenschap over boten die worden gebruikt door andere 
overheidsorganisaties of particuliere ondernemers, maar acht het gebruik van elektrisch 
aangedreven vaartuigen van algemeen belang en heeft bij gebruikers van de grachten 
navraag gedaan.  
 
Uit deze navraag blijkt dat er uiteenlopende redenen zijn om nog geen elektrische 
varianten in te zetten. Dit varieert van redenen van bedrijfseconomische aard 
(afschrijving/investering thans nog niet verantwoord) tot technische aard (beperkte 
trekkracht). We blijven onze partners wijzen op het belang van het gebruik van 
elektrisch aangedreven vaartuigen.  
 
Arjan Spaans 
wethouder  




